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Vejgaard Hallen, Vejgaard Torv, Aalborg

Kreds Nordjyllands medlemmer og PLS’ere med aktiv status

109 deltagere og 6 gæster incl. i dirigent og 1 referent

1. Formalia

1.1. Åbning

1.2. Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg

2. Kredsbestyrelsens beretning

3. Regnskab 2017

4. Indkomne forslag

5. Fremtidigt arbejde

6. Budget 2019

7. Afslutning



Side 2 af 5

Behandling og Referat:

1. Formalia

1.1. Åbning
1.2. Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg

Ad 1.1.

Formand Peter Kristensen åbnede generalforsamlingen.

Ad 1.2.

Valg af dirigent; Jørgen Torpe Kann.

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indvarslet og

beslutningsdygtig i henhold til SL’s vedtægter, samt at det skriftlige materiale

var ude senest 7 dage før generalforsamlingen.

Valg af referent; Helle Møll

Valg af otte stemmetællere; Jette Birkbak, Mona Lund Jensen, Anette

Hougaard, Jeanette Andersen, Ellen Rasmussen, Lone Foldager, Joan

Kristensen og Michael Christoffersen.

Fo rretn i ngso rd en

Dirigenten orienterede om forretningsorden vedlagt i det udleverede

materiale, ingen ændringer — godkendt.

2. Kredsbestyrelsens beretning

Beretningen (GF-bladet side 3-6) blev fremlagt af Peter Kristensen.

Kommentarer:

Jette, Vejgaard, AMR;

God beretning, godt med videoindslag m.m.

Er stolt af OK-forløbet, synes forberedelse af nødbetedskaber gav bekymring,

når der er så mange timeansættelser.

Vedr, dokumentation udover sundhed, bestillinger på delmål m.m., hvis ikke

der er nok personale bliver kvaliteten også derefter.

Pia Grabe, Formand Seniorsektionen;

Tak for beretning. Tilbage i 2017 var jeg stolt at at være medlem, selvom jeg

efterlyste en ældrepolitiskprofil, i dag den 27. september er jeg stadig stolt,

glad tor at se, at der inden kongressen skal være dialog med 100

medlemmer, men mangler stadig noget om seniorpolitik.
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Husk julearrangement den 8. december.

Lars Øberg, FTR Aalborg F/B;

God beretning, godt med input. Men vedr. borgmesterens udtalelser forstår

han ikke, hvordan han kan Ønske den bred vifte, når han har været med til at

lukke 6 ud af 7 dØgninstitutioner, så der kun er en døgninstitution tilbage.

Christian, TR Bøgen og Stjernehusene;

Også forundret over borgmester, når man siger der skal bruges en bred vifte,

men oplever at der de mangler beboere.

Pia Caroline Flint, Aalborg for Døve;

Glad for faglige selskaber.

Videoer i beretningen var rigtigt godt. Savner i forhold til OK-forløbet, hvad

det er vi kan som Socialpædagogerne i forhold til private tilbud.

Hvad kan vi ud over at bruge de kvindelige kompetencer, som vi naturligt

har? Vi skal sætte fokus på, det vi kan, som de private ikke kan.

Svar fra Peter;

Vedr. OK-forløb og nødberedskab, så blev brugen af vikarer og manglen på

ansatte synligt under forløbet. Det skal vi følge op på. Også på de

institutioner, som ikke var udtaget.

Det er også afgørende for kvaliteten, at der er nok fastansatte.

Ift. Arbejdsmiljø, når vi førhen tog kontakt til arbejdsgiver fik vi besked “gør

noget ved det”, nu tager vi en snak med alle parter og vil høre hvordan vi kan

bruge hinanden.

Et sted med mange indberetninger blev meldt til arbejdstilsynet og her kom

dialogen i gang og fik løst mange problemer.

Ældrepolitik/seniorpolitik er ikke slået igennem endnu så det tages ikke

alvorligt, vi skal arbejde på det men det er op ad bakke for

a rbejdsgiverparten.

Borgmester har ret, der skal være en bred vifte, og når man så har lukket, så

vil det give problemer og viften skal være bredere.

Faglige selskaber, dejligt at høre, det skal nok blive godt.

Tak for rosen med videoer, og der er i god tråd med medlemsinddragelsen.

“Vi skal spille hinanden gode”

Nanna Egidiussen, TR;

Talte om TR strukturen på kongressen, hvor hun nævnte at man følge man

stod alene på de store matrikler. Følge sig i den grad hørt.

Er nyvalgt på 3 ud af 7 matrikler, og har en TR—kollega som har de

resterende. Tak.

Beretningen er godkendt—enstemmigt.
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3. Regnskab 2017

Regnskab for 2017 (GF-bladet side 8) blev gennemgået af kasserer Rene

Zimmer.

Erklæring fra kritisk revisor kan findes på side 7 i GF-bladet.

Bemærkninger;

Anne Schouw, håber ikke den nye kasserer fortsætter med at bruge af

formuen.

Regnskabet blev godkendt.

4. Indkomne forslag

Ingen.

5. Fremtidigt arbejde

Bestyrelsens forslag til fremtidigt arbejde blev fremlagt (GF-bladet side 9).

Jette;

Opfordrer til brug af de faglige selskaber. Der skal være faglært arbejde til

alle opgaver.

Forslaget blev godkendt.

6. Budget 2019

Budgetforslag 2019 (GF-bladet side 10 samt noter side 11-15) fremlagt af

kasserer Rene Zimmer.

Bemærkninger

Finn; God gennemgang, men vi har et problem. Er dernede hvor vi har for lidt

i tilfælde af sygdom eller lign. Vi bør have en egenkapital på min. 1 mio. kr.

Jette; Ja der skal også være penge på kistebunden, vi har gang i nogle gode

tiltag, så hvor skal der spares?

Svar fra Peter;

Bestyrelsen har til opgave, at budget 2020 skal gå i nul, og uden at vi går på

kompromis med de gode aktiviteter, så der skal bl.a. prioriteres i

arrangementer.

Korrekt vi fremlægger et budget med underskud, men vi heller ikke alle vilkår

endnu, afventer bl.a. kongres.
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Sygdom dækkes dog affællespulje lige som advokatomkostninger.

V har brug Ca. i mio. på OK-aktiviteter incl, diverse frikøb.

Hvor og hvad der skal spares på er ikke endeligt endnu. Vi undersøger bla. på

huslejen, kan vi spare på at flytte — nej — vi bor billigt, men måske kan vi

frasige en del af lejemålet, dette er et blandt mange ting som undersøges.

Anne Schouw;

kr. 600.000 er under al kritik. Bestyrelsen skal fastholdes på, at den har lovet

at spare. Synligheden under konflikt var dejlig, men hun er MEGET bekymret.

Rene;

Det er en alvorlig situation, vi SKAL finde besparelser uden at vi skærer i

serviceniveauet for vores medlemmer, TR, ledere m. flere.

Per Bleiken, bestyrelsesmedlem;

Alle er bekymrede, vi har valgt en ansvarlig bestyrelse og lovet at der tages

fat.

Budget 2019 godkendt, dog valgte 5-6 ikke at stemme.

7. Afslutning

Ingen afslutning fik Forbundsformand Benny Andersen ordet.

Dirigent/er: Jørgen Torpe Kann

Referent: Helle Møll

Bilag til mødet: Generalforsamlingsbladet 2018

Bilag omdelt på • Forslag til forretningsotden
mødet: • Stemmesedler

FM.
Jørgen Torpe Knn Peter Kristensen
Dirigent Kredsformand


